



復康服務 一次性捐款表格

Rehabilitation Service One-off Donation Form

請在適當空格內加上「✓」號 Please tick as appropriate

善長資料 Donor's Information

善長芳名 Name of Donor: _____ 先生 / 女士 / 太太 / 公司 / 團體 / 基金 / 教堂
 Mr / Ms / Mrs / Company / Group / Foundation / Church

電話 Tel. no: _____ 傳真 Fax: _____

電郵 Email: _____

聯絡地址 Contact Address: _____

捐款資料 Donation Information

本人 / 吾等樂捐善款支持香港聖公會福利協會有限公司的服務及事工。
I/We would like to make donation to support Hong Kong Sheng Kung Hui Welfare Council Limited's services and projects.

捐款金額 Donation Amount:

HK\$5,000 HK\$1,000 HK\$500 HK\$100 HK\$ _____

捐款收據 Donation Receipt

捐款滿港幣 \$100 可申請免稅，請發捐款收據。
Donation of HK\$100 or above is tax deductible. Please issue receipt.

收據芳名 _____ 先生 / 女士 / 太太 / 公司 / 團體 / 基金 / 教堂
Name on receipt: _____ Mr / Ms / Mrs / Company / Group / Foundation / Church

毋須安排捐款收據。 Donation receipt is not required.

捐款方法 Donation Method

支票 By Cheque
劃線支票抬頭請填寫「香港聖公會福利協會有限公司」。
Please mark your crossed cheque payable to "Hong Kong Sheng Kung Hui Welfare Council Limited" 銀行
支票號碼
Bank: _____ Cheque No.: _____

銀行 Via Banks
直接存款或轉賬入下列戶口，並寄回存款收據之正本。
Bank in to either of the following accounts and send us the original bank-in slip:

東亞銀行 Bank of East Asia
015-514-10-407759-8

收集個人資料聲明 Personal Information Collection Statement

香港聖公會福利協會有限公司（「福利協會」）擬使用您的個人資料，包括姓名、地址、電話、傳真及電郵，通知您有關福利協會的各項籌款活動、定期通訊、義工服務及收集意見等。如您不同意上述安排，請在以下空格內加上「✓」。您有權向福利協會查閱、更改或要求停止使用您的個人資料作上述推廣用途。如要向福利協會提出查閱資料要求，請以傳真（2523 4921）或電郵（donation@skhwc.org.hk）方式向福利協會資源發展部了解及查詢。

Hong Kong Sheng Kung Hui Welfare Council Limited ("Welfare Council") intends to use your personal data including your name, address, telephone no., fax no. and email to keep you posted on the Welfare Council's fundraising events, newsletters, volunteer services and surveys to collecting opinions. If you do not agree to the use of your personal data for the above purposes, please indicate by putting a tick in the box below. You have the right to access, correct and request the Welfare Council to stop using your personal data for the above purposes. You could make your data access request to our Resources Development Department by fax (2523 4921) or by email (donation@skhwc.org.hk).

本人 / 吾等不同意香港聖公會福利協會有限公司使用本人 / 吾等的個人資料作上述推廣用途。
I/We do not agree to the use of my/our personal data by Hong Kong Sheng Kung Hui Welfare Council Limited for the above promotional purposes.

本人 / 吾等已閱讀、了解及接納香港聖公會福利協會有限公司有關收集及使用個人資料的聲明。
I/We have read, understood and accepted the statement regarding the collection and use of personal data by Hong Kong Sheng Kung Hui Welfare Council Limited.

簽署 Signature: _____ 日期 Date.: _____

表格遞交 Submission of Donation Form

請填妥捐款表格連同劃線支票 / 銀行入數紙 / 郵寄至本會復康服務。
Please return the completed donation form together with crossed cheque / original bank-in slip / by mail to our Rehabilitation Services.

地址：新界屯門震寰路82號
Address: 82 Tsun Wen Road, Tuen Mun, New Territories.
查詢電話 Enquiry: 3511 0700
電郵 Email: pgr@skhwc.org.hk
傳真 Fax: 35110 950